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A Biológiai Intelligencia növelése elérhető
Interjú dr. Erdőfi-Szabó Attila biofizikus-kutatóval, az EMOST-módszer atyjával

Increasing Biological Intelligence is Feasible
Interview with Biophysicist Attila Erdőfi-Szabó Ph.D., Father of the EMOST Method

PP Doktor úr, 20 éve egy teljesen új 
gyógyeljárással jelentkezett: gyógy-
szerek nélkül, kockázatmentesen, ön-
magától nyeri vissza egészségét az 
alany egy készülék segítségével, amely 
az emberi szervezet saját genetikai 
szabályzóit hozza csúcsformába. Ho-
gyan kezdődött ez a nagyszerű siker-
történet?
– Gazdasági újságíró, médiamarketing, 

filmproducer, tévés, bankár és közgazdász 
múlttal indultam. De Svájcban fordulat tör-
tént, ahol a Páneurópa Unió megbízásából 
gazdasági tanulmányt készítettem Magyar-
országról, és ott találkoztam a mai gép ősével, 
amelynek ígéretes, ám kihasználatlan volt a 
potenciálja. Alaposan megismerve a techno-
lógiát az eredeti tulajdonos hozzájárulásával 
és egy mérnökgárdával elkészítettem a saját 
verziómat, amivel elkezdődött a munka és a 
rohamos fejlődés. Menet közben gyártattam 
és értékesítettem a gépet már a saját tudásom-
mal, saját használati protokollokkal BioLabor 
néven. Pár év alatt 270 fős független nemzet-
közi hálózat épült ki, mára 500 ezer elégedett 
kliensünk van. Nyolc éve új nevet adtunk a 
technológiának: EMOST – Electro Magnetic 
Own Signal Treatment, amelynek jelenleg 

már a 9. generációját használjuk az egysége-
sített kezelések során.

PP Mi a kezelési elv lényege?
– Az emberi szervezet akadémiai orvoslás 

szerinti elektromos, elektromágneses saját, élő 
jeleit, ún. biomarkereit képesek vagyunk ér-
zékelni, és ezeken bizonyos változtatásokat 
végrehajtatni önmagával a szervezettel. 2020-
ban már ott tartunk, hogy a genetikai térké-
pünk újraolvastatásával akár korábbi, öröklött 
betegségeink megjelenését is ki tudjuk cserél-
ni ugyanezen a genetikai térképen, a másik 
szülői ág tehermentes szabályzásával. Például, 
ha anyai ágon cukorbetegség, emésztőrend-
szeri vagy keringési rendellenesség öröklődik, 
és ez jelentkezik, akkor jellemzően át tudjuk 
váltani a genetikai szabályzását az apai min-
tára, ahol az apai genomon nincs jelen az 
adott betegség. Úgy tűnik, genetikailag csúcs-
formába tudjuk hozni az illetőt, és ez a jövő!

PP Hogyan jött létre a készülék?
– 1967-ben orvosi Nobel-díjat kapott a 

zseniális finn tudós, Ragnar A. Granit, akinek 
halála után megjelent a teljes életműve: az 
emberi szervezet elektromos és elektromág-
neses információs rendszerének tudományos 
leírása. Ennek alapján különböző társkutatá-
sokat végeztünk, hogy megtudjuk, mi a bio-
lógiai háttere, és ezt integráltuk az akkori 
eszközbe. A piac 90 százalékban diagnosztikai 
készülékek gyártása felé indult el, és nem fog-
lalkoztak azzal, hogy a probléma felfedezése 
után vajon mi adja majd a kezelést és a gyó-
gyulást? Bár ismeretlen volt az út, mi mégis 
a terápiás készülékek létrehozását választot-
tuk. Készülékünk ma már kettős képességgel 
rendelkezik: érzékel, és végrehajtja a kezelé-
seket is. Megtanítottuk gondolkodni az esz-
közt, majd alkalmazkodni az alanyhoz. Így 
nem kell Nobel-díjasnak lenni ahhoz, hogy 
használjuk. Sokat tanultam, kutattam, ki-
emelkedő tanárom és mentorom prof. mag. 
dr. Szedlák-Vadócz Valéria a mai napig mel-
lettem áll. Hatalmas energiával és nyitottság-
gal szívtam magamba a tudást, szerte a vilá-
gon: Ausztriában, Németországban, Brazíli-
ában, Kolumbiában, Kazahsztánban, Mon-

PP 20 years ago, You came up with a 
new treatment method: a device that 
helps patients heal without drugs and 
risks, through getting the human 
body’s own genetic regulators to top 
shape. How did this great success story 
begin?
– Previously I worked in business journal-

ism, media marketing, film production, TV, 
banking and economics. But through a twist 
of fate in Switzerland, where I prepared an 
economic study of Hungary on commission 
from the Pan-European Union, I met the 
ancestor of the current machine, which had 
promising but untapped potential. After thor-
oughly learning about the technology with 
the original owner’s consent and a team of 
engineers, I made my own version. Work and 
rapid development started. Along the way, I 
had the machine manufactured and sold ac-
cording to my own knowledge and my own 
usage protocols under the name BioLabor. In 
a few years, an independent international 
network of 270 people came about, and today 
we have 500,000 satisfied clients. Eight years 
ago we renamed the technology: EMOST 
– Electro Magnetic Own Signal Treatment. 
Currently, its 9th generation is used in stand-
ardised treatments.

PP What is the essence of the treatment 
principle?
– We are able to detect the academically 

recognised electrical, electromagnetic living 
signs of the human body called biomarkers, 
and we can make certain changes to them 
through the organism itself. In 2020 by a 
re-reading process we can even replace former, 
inherited diseases appearing on our genetic 
map with the unencumbered regulation com-
ing from the other parent’s branch. For ex-
ample, if diabetes, a digestive or circulatory 
disorder – inherited from the maternal branch 
– manifests itself, we can typically switch its 
genetic regulation to the paternal pattern, 
provided the given condition is absent from 
that branch. It looks like we can bring the 
person to the top genetically, and that’s the 
future!
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góliában, Indiában pedig a védikus orvoslást. 
Kiváló magyar agykutatótól is tanultam, il-
letve a kóser és a halal előírásoktól az európai 
akadémiai orvoslás különböző módszeréig 
igyekszem mindezeket ötvözni és tudomá-
nyosan publikálva továbbadni. Ezt a komplex 
háttértudást használom egy-egy saját kezelé-
si programhoz is.

PP Milyen betegségekkel fordulnak 
önökhöz leggyakrabban?
– Magyarországon: szorongás, depresszió, 

félelem és ezek következményei, egészen a 
gyomorgörcsig, alvászavarig. Latin területen: 
életkedv, libidó, esetenként gerincbetegségek, 
emésztőrendszeri betegségek. Skandináv or-
szágok és német területen: idegrendszeri be-
tegségek, Parkinson-kór, szklerózis multiplex. 
Balkán régióban: emésztőrendszeri problé-
mák, szív- és légzőszervi panaszok.

PP Az EMOST 9. generációja már gon-
dolkodik...
– A tavaly befejezett vezérlőrendszerünk 

gondolkodásra készteti a készüléket. Műkö-
désében abszolút alkalmazkodik az alanyhoz, 
és csak annyit segít, ami az alany gyógyulá-
sához éppen akkor elégséges. Egy perc vagy 
egy óra múlva a készülék már a gyógyultabb 
állapothoz alkalmazkodik. Ez a saját jeles 
feedback-technológia személyre szabottan 
kezel, elkerülve a gyógyszereknél gyakran 
előforduló alul- vagy túladagolást. Már 20 
éve ilyen technológiával dolgozunk. Ez lehe-
tővé teszi, hogy kismamákon magzati szintű 
kezeléseket hajtsunk végre kockázatmentesen, 
illetve pacemaker vagy agyi implantátum 
mellett is alkalmazhatjuk a technológiát.

PP Hány országban van jelen az 
EMOST?
– 22 országban vagyunk jelen, néhol 1-2 

készülékkel, máshol nagyobb számban, 19-20 
készülékünk dolgozik például Kolumbia leg-
nagyobb egészségügyi ellátórendszerében. 
Előadásokat szoktam tartani a Semmelweis 
Egyetem biofizika tanszékén alkalmazott 
biofizika témakörben az orvostanhallgatók-
nak. A Debreceni Egyetem is nyitott az újra, 
és tisztelni kell minden orvosi célú egyetemi 
kurzust, mert ezek meghatározóak a további 
orvosgenerációkra. Tíz évvel ezelőtt jelentős 
változás volt az oktatásban, de sajnos a napi 
orvosi gyakorlatban még legalább 10 év, mi-
re az új kollégák megjelennek, és egy új kor-
szak valóban elindul.

PP Mi jelenti önnek a legnagyobb kihí-
vást?

PP How was the device created?
– In 1967, the genius Finnish scientist 

Ragnar A. Granit received the Nobel Prize in 
Medicine. After his death, his entire oeuvre 
was published: the scientific description of the 
human body’s electrical and electromagnetic 
information system. On that basis we con-
ducted various researches to reveal the bio-
logical background, and we integrated our 
findings into the device at the time. 90% of 
the market moved towards the production of 
diagnostic devices and they did not deal with 
treatment. Although the path was unknown, 
we chose to create therapeutic devices, which 
now have a dual capability: detecting and 
treating. We programmed it to think and 
adapt to the subject, so the user doesn’t have 
to be a Nobel laureate. I have learned and 
researched a lot, my outstanding teacher and 
mentor was and still is Prof. Valéria Szedlák-
Vadócz, MA. I absorbed knowledge with 
tremendous energy and openness all over the 
world: in Austria, Germany, Brazil, Colom-
bia, Kazakhstan, Mongolia, and in India, 
through Vedic medicine. I have also learned 
from an excellent Hungarian brain research-
er, and observed the kosher and halal regula-
tions, as well as various methods of the Eu-
ropean academic medicine. I try to combine 
these and publish the results on scientific 
levels. I also use this complex background 
knowledge in my own treatment pro-
grammes.

PP What are the most common dis-
eases among Your clients?
– In Hungary: anxiety, depression, fear, 

and their consequences, all the way to stom-
ach cramps and sleep disorders. In Latin ar-
eas: zest for life, libido, occasionally spinal 
and gastrointestinal diseases. In Scandina-
vian countries and the German territory: 
neurological ailments, Parkinson’s disease, 
multiple sclerosis. In the Balkans: digestive 
problems, cardiovascular and respiratory 
complaints.

PP The 9th generation of EMOST is 
already capable of thinking...
– Our control system, completed last year, 

makes the device think. Its operation abso-
lutely adapts to the subject and gives the ac-
tual sufficient help. After a minute or an hour, 
the device adjusts itself to the more whole-
some condition. This own-signal feedback 
technology treats clients individually, avoid-
ing the under- or overdosing that often occur 
with medications. The technology, developed 
for 20 years, allows us to perform fetal level 

treatments on pregnant women without risk, 
and it is not disturbed by pacemakers or brain 
implants.

PP How many countries did EMOST 
appear in?
– We are present in 22 countries, in some 

places with one or two devices, elsewhere with 
more; for instance, 19-20 devices operate in 
Colombia’s largest healthcare system. Some-
times I give lectures to medical students on 
the topic of applied biophysics at the Depart-
ment of Biophysics of SE. The University of 
Debrecen is also open to novelties, and all 
medical university courses must be respected, 
because they are decisive for further genera-
tions of doctors. There was a significant 
change in education 10 years ago, but unfor-
tunately at least 10 more years are required in 
daily medical practice for new colleagues to 
show up and a new era to begin.

PP What is the biggest challenge for 
You?
– To find ways of self-healing in various 

illnesses. With my team, we have put togeth-
er a protocol for treating autism, one of the 
world’s most horrific diseases. We use the 
method in hundreds of autistic children in 
Hungary and significant changes can be 
achieved with 8-10 (one-hour) treatments. 
Our technology gave rise to a new concept: 
Biological Intelligence (BQ). This means that 
we are able to maximise our own abilities and 
use our innate genetic capabilities in the best 
possible way. That is restoration of health 
without external interference. Pharmacy is 
kind of a bogeyman for most people. In 20 
years, I have not been attacked by any phar-
maceutical companies. Instead, I have been 
invited to professional meetings and, by pre-
senting the technology, I was able to show 
them innovations which offer new directions 
of development instead of intensifying com-
petition between them. It might sound unbe-
lievable, but today pharmaceutical companies 
are concerned about healing and are open to 
new technology. Health is currently a bigger 
business than disease. Administrative laws 
changed three years ago and rid doctors of a 
great deal of responsibility by redefining the 
concept of medicine: medications do not cure 
but compensate with active ingredients. The 
biggest advantage to our technology is that it 
keeps the independence of the organism in-
tact, and only some micro points need to be 
supported later with external agents that the 
body is unable to treat. The steps of the health 
management process are: 1. revealing the 
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cause of the disease and the path leading to it 
(the factors); 2. working on it until we can 
change each factor; 3. if a solution is found, 
creating a technology – a special tool – which 
helps the device implement the solution and 
finally the body is able to carry it out by evolv-
ing itself.

PP How is the treatment done?
– Since the machine thinks completely on 

its own, medical supervision is not necessary, 
only an advantage with such complex pro-
cesses. Clients check their complaints on a 
form consisting of 130-140 questions, and if 
there are no medical records, we perform a 
thorough investigation. Based on that, the 
machine can efficiently perform 50-60-minute 
treatments. It is such an automated process 
that anyone can treat themselves at home with 
a simplified version of the machine. I have 
nearly 7,000 clients, including almost 2,000 
children. It is fantastic when a child with a 
stroke speaks for the first time, a child with 
muscular atrophy takes the first steps, or an 
extremely premature baby survives. For 20 
years, we have been treating children under 
the age of 10 free of charge in the domestic 

and international network. If these children 
recover from congenital diseases or predisposi-
tions, their children will typically no longer 
inherit the risks that would endanger the next 
generation, and that’s a wonderful prospect.

PP What comes after the 9th generation?
– The machine is self-contained now, so 

even children can treat themselves with it. 
Obviously, the elite will be 
the first to use or buy our 
device for themselves. But 
later entire sanatoriums may 
open where subjects can 
reach their top shape with 
this method in a month. 
Over the next 10 years it 
will be introduced in pri-
mary health care in some 
places where the long-term 
goal is to have healthy citi-
zens.

PP What is Your mes-
sage to people?
– Good times are com-

ing. Sooner or later we will 

turn away from the extreme accumulation of 
material wealth, because people will realise 
that wealth is worthless if we cannot sleep 
peacefully, if we are tense, if we become ter-
minally ill... We can largely contribute to a 
good quality of life. The last 40 years have been 
about gathering boundless knowledge, and the 
next cycle should be about the clarification of 
feelings.

– A betegségre megtalálni az öngyógyító 
megoldást. Sikerült teammunkával összeállí-
tani az autizmus, mint a világ egyik legször-
nyűbb betegségének kezelési protokollját. 
Magyarországon több száz autista gyermek-
nél használjuk a módszert és 8-10 (egyórás) 
kezeléssel jelentős változásokat lehet elérni. 
Technológiánkkal új fogalom született: a Bio-
lógiai Intelligencia (BQ). Ez azt jelenti, hogy 
képesek vagyunk maximalizálni a saját ké-
pességeinket, a velünk született genetikai 
adottságainkat a lehető legjobban kihasznál-
ni. Tehát külső beavatkozás nélkül helyreál-
lítani az egészségünket. A gyógyszerészetről 
mindenki azt hiszi, hogy egy mumus. A 20 
év alatt én egyetlen gyógyszercégtől sem kap-
tam támadást. De elhívtak szakmai konzíliu-
mokra, ahol a technológia bemutatásával 
tudtam olyan újdonságokat adni ennek a 
körnek, ami a gyógyszercégek közötti kon-
kurencia helyett új fejlődési irányokat mutat. 
Hihetetlen, de ma a gyógyszercégek a gyógyu-
lásban érdekeltek, és nyitottak az új techno-
lógiára. Ma már nagyobb üzlet az egészség, 
mint a betegség. Három évvel ezelőtt meg-
változott a közigazgatási törvény és a felelős-
séget levette az orvosokról, újradefiniálták a 
gyógyszer fogalmát: a gyógyszer nem meg-
gyógyít, hanem hatóanyaggal kompenzál. Itt 
jön a technológiánk legnagyobb előnye, hogy 
a szervezet függetlenségét segíti megtartani, 

és csak azokat a mikropontokat kell később 
külső hatóanyagokkal támogatni, amelyre a 
szervezet nem képes. Az egészség menedzse-
lési folyamatának lépései: 1. megismerni a 
betegség kialakulásának okát, az odáig veze-
tő utat (a tényezőket), 2. addig dolgozni rajta, 
amíg minden egyes tényezőn tudunk változ-
tatni, 3. ha megvan a megoldás, olyan tech-
nológiát – célszerszámot – kialakítani, hogy 
a készülék képes legyen végigvinni a megol-
dást, és azt a szervezet önmaga fejlesztésével 
végrehajtsa.

PP Hogyan zajlik a kezelés?
– Miután a gép teljesen önálló gondolko-

dású, nem igényli az orvosi alkalmazást, de 
előny, ha orvos felügyeli a komplex folyama-
tokat. Egy 130-140 kérdésből álló kérdőíven 
az alany bejelöli a panaszait, majd összetett 
vizsgálatot végzünk, ha nincsenek leletek. 
Ebből a gép már képes az 50-60 perces keze-
léseket hatékonyan végrehajtani. Saját, egy-
szerűsített géppel otthon is lehet kezelést vé-
gezni, már annyira automatizált. Közel 7000 
saját ügyfelem van, ebből mintegy 2000 
gyermek. Fantasztikus siker, amikor először 
szólal meg egy agyvérzéses gyermek, amikor 
első lépéseit teszi meg egy izomsorvadásos 
gyerek, amikor életben marad egy extrém 
koraszülött. 20 éve díjmentesen kezeljük a 10 
év alatti gyermekeket a hazai és nemzetközi 

hálózatban. Ha ezek a gyerekek veleszületett 
betegségekből vagy hajlamokból meggyó-
gyulnak, akkor az ő gyerekeik már jellemző-
en nem öröklik a kockázatokat, amik a kö-
vetkező generációt érintenék, és ez csodálatos 
távlat.

PP Mi jön a 9. generáció után?
– Elértünk oda, hogy a gép önálló, akár 

egy gyerek is tudja magát kezelni vele. Nyil-
ván először az elit fogja használni vagy meg-
vásárolni magának a készülékünket. Szana-
tóriumok nyílnak, ahol a módszerünkkel egy 
hónap alatt genetikai csúcsformába hozzák 
az alanyokat. A következő 10 évben lesz, ahol 
bevezetik az alapellátásba a módszer haszná-
latát, mert ott az a hosszú távú cél, hogy az 
állampolgárok egészségesek legyenek.

PP Mit üzen az embereknek?
– Jó időszak jön. Előbb-utóbb háttérbe 

fog szorulni az anyagi javak extrém felhal-
mozása, mert az ember felismeri, hogy a 
vagyon nem sokat ér, ha nem tud nyugodtan 
aludni, ha feszült, ha a vagyon mellett egyszer 
csak kiderül, hogy halálos beteg... Mi hozzá 
tudunk járulni a jó életminőséghez. Az el-
múlt 40 év a határtalan tudásról szólt, a kö-
vetkező ciklus a letisztuló érzésekről kell, 
hogy szóljon.

Popper Anna


